
 

Protokół nr VI/24 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2024 r. w godz. od 14.00 do 14.30 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30 

 

*    *    * 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - otwieram obrady VI Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego 

VII Kadencji na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz wszystkich 

zaproszonych  gości. Sprawdzimy obecność. Informuję na podstawie listy obecności, że rada jest 

władna do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. Ponadto w posiedzeniu 

uczestniczą: pani Lidia Czechak, Starosta, pani Katarzyna Szymkowiak Wicestarosta, pan Jacek 

Jędrzejak, Skarbnik Powiatu, pani Marzanna Pyrzyk radca prawny, Ireneusz Lamprecht Sekretarz 

Powiatu. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Marta Bierła 

3. Mirosław Drzazga 

4. Jacek Dutkiewicz 

5. Roman Dworzyński 

6. Sławomir Gruchała 

7. Łukasz Guzek 

8. Józef Hoffmann 

9. Elżbieta Kostka 

10. Jarosław Łukasiewicz 

11. Artur Maciejowski 

12. Stanisław Martuzalski 

13. Karol Matuszak 

14. Małgorzata Niestrawska - Kaźmierczak 

15. Elżbieta Regulska 

16. Mariusz Stolecki 

17. Jan Szczerbań 

18. Waldemar Wojtkowiak 

19. Maciej Zegar 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - porządek obrad 6 sesji Rady Powiatu wraz z projektami 

uchwał został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji w programie e-sesja.  

Porządek obrad 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z obrad III, IV i V sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po III sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Radnych po III sesji Rady 

Powiatu. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli w I półroczu 2024 roku. 



 

6. Informacja dotycząca sprawozdania finansowego „Szpital Powiatowy w Jarocinie” Sp. z o.o. 

za 2023 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie przyznania dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Barbary w Magnuszewicach na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w ewidencji zabytków 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 2030. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Komunikaty. 

14. Zakończenie obrad. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - proszę państwa, otrzymałem pismo od Wojewody 

Wielkopolskiego, pani Agaty Sobczak, ale także od prezydenta Miasta Poznania, pana Jacka 

Jaśkowiaka. Zwraca się on do wszystkich organów administracji rządowej działających 

w Województwie Wielkopolskim, a także do wielkopolskich jednostek samorządu terytorialnego, 

aby opuścić flagi państwowe do połowy masztu w dniach 29 i 30 sierpnia 2024 roku na znak żałoby 

po tragicznie zmarłych strażakach Państwowej Straży Pożarnej w Poznaniu. którzy zginęli 
w trakcie prowadzonej akcji ratowniczej w czasie pożaru kamienicy przy ulicy Kraszewskiego 12 

w Poznaniu. Proszę państwa, proszę o powstanie. Oddajmy hołd strażakom, którzy zginęli na 

posterunku. Dziękuję. Otwarcie sesji, proszę państwa, nastąpiło. 

 

Ad. pkt. 2.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przyjęcie protokołów z obrad III, IV i V sesji Rady 

Powiatu Jarocińskiego VII kadencji. Z tego, co wiem, nikt nie zgłosił żadnych uwag do 

przedstawionych protokołów. Wobec powyższego protokoły zostały przyjęte. 

Ad. pkt. 3.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po III sesji 

Rady Powiatu. Sprawozdanie oraz lista spotkań stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu. Czy 

w skrócie chciałby pan starosta zabrać głos? Chodzi o to, co najbardziej istotne. 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, liczba spotkań jak co miesiąc jest spora, także 

pokrótce tutaj mogę państwu przybliżyć, ale myślę, że państwo przeglądali materiały sesyjne 

i wiedzą, w jakich uroczystościach czy spotkaniach braliśmy udział. Przede wszystkim sierpień, to 

jak dobrze wiemy, miesiąc, w którym organizowane są dożynki. Wiele sołectw, wiele 

miejscowości w każdej z naszych gmin takie uroczystości organizowało. Ja zarówno jak pani 

wicestarosta, członek zarządu, pan Jan Szczerbań, ale również wielu radnych w takich 

uroczystościach uczestniczyliśmy. Od razu może tutaj chciałem Przypomnieć, że 1 września 

w miejscowości Gola mamy organizowane dożynki powiatowo-gminne. W tym roku przypadło 

nam do zorganizowania tej uroczystości z gminą Jaraczewo, bo jak państwo, którzy są dużej 

radnymi wiedzą, że co roku zmieniamy współorganizatora, co roku staramy się organizować na 



 

jednej z czterech gmin naszego powiatu i ta kolejka właśnie przypadła na Jaraczewo. Także 

zapraszam państwa radnych, zresztą zaproszenia na pewno dotarły. W niedzielę zaczynamy 

korowodem i będziemy udawali się już na plac do miejscowości Gola. Spotykaliśmy się z 

samorządowcami też z terenu naszych gmin. Jutro również mamy spotkanie, będziemy rozmawiali 

na temat naszej współpracy. Byliśmy tutaj wspólnie z całym zarządem na obchodach Święta 

Wojska Polskiego 14 sierpnia. Wiadomo, że święto jest 15, ale tutaj dzień wcześniej jednostka, jak 

co roku, bardzo fajnie zorganizowała święto. Było wielu nagrodzonych żołnierzy, awansowanych. 

Potem złożyliśmy również pod pomnikami na cmentarzu wiązanki wspólnie z zarządem. No to 

myślę, że tutaj z tych… Tak, z mieszkańcami również, codziennie przyjmujemy mieszkańców. 

Każdy z członków zarządów przyjmuje mieszkańców w różnych sprawach, różne tematyki, także 

tutaj się nic nie zmieniło, nadal jesteśmy otwarci. Jeżeli państwo mają pytanie odnośnie jakiegoś 
poszczególnego spotkania, na którym tutaj byliśmy, to proszę o pytania, to na pewno wtedy 

konkretnie do danego spotkania się odniesiemy. Dziękuję. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do pana starosty? 

Nie ma, dziękuję bardzo. 

Ad. pkt. 4.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady 

Powiatu oraz Radnych po III sesji Rady Powiatu. Proszę państwa, ja też uczestniczyłem w 

jubileuszowej osiemdziesiątej rocznicy Powstania Warszawskiego. Z delegacją oczywiście 

powiatu jarocińskiego złożyliśmy wiązanki kwiatów pod tablicami pamiątkowymi na terenie 

Liceum Ogólnokształcącego w Jarocinie. W uroczystości uczestniczyli także przedstawicieli 

gminy i stowarzyszeń patriotycznych oraz pani Lidia Czechak, poseł nasz Sejm Rzeczypospolitej. 

14 sierpnia uczestniczyłem w uroczystościach związanych ze Świętem Wojska Polskiego 

w jednostce wojskowej w Jarocinie, a 15 sierpnia w rocznicę zwycięskiej Bitwy Warszawskiej 

Kiedy obchodzimy święto Wojska Polskiego z liczną delegacją radnych i tu chciałem podziękować 
radnym, którzy byli obecni i zarządem powiatu jarocińskiego zostały złożone wiązanki 

upamiętniające bohaterów z terenu powiatu jarocińskiego, poległych podczas wojny polsko-

bolszewickiej, która rozegrała się na przedpolach Warszawy. Wiązanki zostały złożone pod 

pomnikiem w Górze. dziękuję bardzo. Czy ktoś z radnych jeszcze chciałby zawierać głos? 

Radny T. Bandyk - nie wiem, czy to dobry moment, ale jeszcze bym chciał poruszyć, że Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, będziemy mieć komisję 5 września, o godzinie 10.00 

nadzwyczajną. Chodzi tutaj o wylanie rzeki Lubieszki, Lubianki, gdzie były tereny podtopione, 

zalane, dużo rolników do mnie dzwoni po prostu z pytaniem, co z tym fantem i przez to robię tą 
komisję nadzwyczajną rolnictwa, czyli to jest w czwartek o godzinie 10. Dziękuję bardzo. Jeżeli 

jacyś radni są oprócz komisji rolnictwa zainteresowani, też zapraszam serdecznie. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo za informację. 

Ad. pkt. 5.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu 

kontroli w I półroczu 2024 roku. Sprawozdanie zostało udostępnione w programie esesja. Stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. Proszę państwa, oczywiście państwo mogą być zdumieni, że to 

sprawozdanie zostało załączone dzisiaj. Myślę, że państwo co prawda zapoznali się z tym 



 

sprawozdaniem, ale wczoraj odbyła się ostatnia kontrola dotacji udzielonych, stąd proszę państwa 

akurat nie szło szybciej przedłożyć tego sprawozdania. Ja myślę, że tu wnioskodawca, pan 

Sławomir Gruchała odniesie się do tego, jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Oddaję głos 

panie Sławku. 

Radny Sł. Gruchała Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Szanowna Rado, panie starosto, 

szanowni państwo, sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Jarocinie z realizacji planu 

kontroli w pierwszym półroczu 2024 roku. Tu jak wszyscy wiemy, w tym okresie odbyły się 
wybory i pierwsza kontrola Komisji Rewizyjnej odbyła się jeszcze została dokonana przez komisję 
rewizyjną poprzedniej kadencji. Dotyczyła ona postępowań przetargowych. Kontrolą zostały 

objęte cztery postępowania przetargowe i tutaj komisja przetargowa skrupulatnie przeliczyła 

wszystkie złożone oferty, zapoznała się z nimi, stwierdziła, że dochowano wszystkich terminów z 

wybranymi w toku zakończonych postępowań przetargowych podlegających kontroli. 

Wykonawcami zostały podpisane stosowne umowy, zamawiający zabezpieczył środki. Te 

przetargi tutaj zostały oczywiście pozytywnie zaopiniowane i już bieżąca komisja rewizyjna 

dokonała następujących kontroli. W maju dokonano kontroli realizacji budżetu powiatu 

Jarocińskiego za 2023 rok w ramach procedury absolutoryjnej. Tutaj został stworzony wniosek o 

udzielenie absolutorium zarządowi, jak wiemy, na sesji absolutoryjnej Rada udzieliła absolutorium 

zarządowi. Kolejna kontrola odbyła się 8 lipca. Dotyczyła postępowań przetargowych w okresie 

od 1 kwietnia do 30 czerwca 2024 roku. Komisja po zapoznaniu stwierdziła, że badane 

postępowania zostały przeprowadzone zgodnie z obowiązującymi przepisami i nie wniosła tutaj 

żadnych uwag i zastrzeżeń. i czwarta kontrola odbyła się w dniu wczorajszym. Dotyczyła ona, czy 

ona według mnie powinna się już odbyć w pierwszym kwartale, bo to dotyczyła dotacji 

udzielonych przez powiat na podstawie porozumień w ubiegłym roku, ale wiadomo, że przez 

wybory jeszcze poprzednia komisja nie dokonała, więc żeby w planie pracy nam się wszystko 

zgadzało, to zrobiliśmy wczoraj tą kontrolę. I tutaj po udzieleniu wyjaśnień pana skarbnika, pani 

Martyny Zawodnej, pełni stanowisko do spraw audytu i kontroli. Komisja zapoznała się z 

przedłożoną dokumentacją, wysłuchała wyjaśnień, nie wniosła żadnych uwag. Z wszystkich 

kontroli, które przeprowadziliśmy, sporządzono szczegółowe protokoły, które znajdują się w 

Biurze Rady i można się z nimi zapoznać. Dziękuję bardzo. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania w tym zakresie? 

Rozumiem, że nie. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. pkt. 6.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Informacja dotycząca sprawozdania finansowego 

„Szpital Powiatowy w Jarocinie” Sp. z o.o. za 2023 rok. Sprawozdanie zostało udostępnione 

w programie esesja. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Proszę państwa, tu zostały załączone 

przez pana Henryka Szymczaka Prezesa Zarządu Spółki "Szpital Powiatowy w Jarocinie obszerne 

materiały, stąd myślę, że pan prezes nie będzie przedstawiał już tej informacji, dlatego że ta 

informacja już była przedstawiona także na Komisji Budżetu, na Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych, więc prosiłbym raczej iść w tym kierunku, żeby po prostu zadawać pytania właśnie 

do tej informacji, która dotyczy sprawozdania finansowego, ponieważ mamy tutaj pana prezesa. 



 

Czy państwo zgadzają się z tym? Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pana prezesa? Rozumiem, że 

nie ma. W takim razie uważam, że Wysoka Rada przyjęła sprawozdanie finansowe Szpital 

Powiatowy w Jarocinie za 2023 rok. 

Ad. pkt. 7.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Barbary w 

Magnuszewicach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. Projekt uchwały radni 

otrzymali w wersji elektronicznej w systemie e-sesja. Załącznik nr 6 do protokołu. W tym 

przypadku będzie referował pan Starosta. Proszę.  

P. M. Stolecki, Starosta - Tak, szanowni państwo, ta uchwała była również omawiana na 

posiedzeniu Komisji Edukacji i Kultury. Informowałem radnych przede wszystkim, którzy są 
pierwszą kadencję, że w tamtej kadencji, myślę, że dwa lata temu chyba były składane wnioski, 

był utworzony program Polski Ład Zabytki. I wtedy za pośrednictwem czy powiatu, czy gmin 

instytucje czy nawet osoby prywatne miały możliwość składania wniosków o dofinansowanie. My 

przyjęliśmy dosyć sporo tych wniosków. Niestety nie wszystkie, znaczna większość nawet została 

odrzucona, ale Magnuszewice były jednym z tym, z tych szczęśliwców, którym udało się tę 
rekomendację otrzymać tutaj pozytywnie. Oczywiście, żeby otrzymać dotację, bo to my jako 

powiat teraz udzielamy tej dotacji, musieli spełnić szereg wymogów, m.in. pozwolenie od 

konserwatora zabytków. W przypadku Magnuszewic był pewien problem, ponieważ oni składali 

na remont dachu, ale wyprzedzili trochę te roboty. zaczęli za wcześnie i zanim otrzymali 

pozwolenie też m.in. od konserwatora, już ruszyli z tymi robotami i wtedy nie mogli tak naprawdę 
tej inwestycji realizować, musieli wniosek złożyć na inne inwestycje, które tutaj państwo mają 
wymienione. No i to z kolei znowu gdzieś tam w czasie odwlekło tą całą naszą procedurę, ale już 
są po wszystkich pozwoleniach. Pieniądze w budżecie mamy z tego rządowego programu 

i pieniądze z wkładu własnego również mamy. Które, notabene, to była tak naprawdę darowizna 

od kościoła w Magnuszewicach. Więc powiat tutaj z własnego budżetu nie ponosi żadnych 

wydatków. Dlatego proszę państwa o pozytywne zaopiniowanie tej uchwały. Dziękuję. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania odnośnie tego 

projektu uchwały? Proszę bardzo. 

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak – W sumie mam pytanie nie do tego projektu, ale do tego 

jakie jeszcze zabytki się... Znajdą, czy jeszcze coś będzie? Bo Cielcza była i teraz jest to, czy jest 

jeszcze... To znaczy, czy wnioski zostały składane jeszcze? Tak, czy zostały złożone wnioski, czy 

dostaną dotację? 

 

P. M. Stolecki, Starosta - Tak, wniosków, jeżeli chodzi o nasze jednostki, to my tu skupiliśmy się 
głównie na domu dziecka, ponieważ no niestety remont dachu to jest bardzo kosztowna inwestycja, 

około 3 milionów, tak szacujemy. Niestety, no nie otrzymaliśmy na to środków. Z Polskiego Ładu 

również otrzymał kościół w Golinie. Także te dwa kościoły. Dziękuję bardzo. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Proszę o opinię Komisji Budżetu.  



 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada Komisja Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - dziękuję. I Komisja Edukacji, proszę państwa, na razie 

ja jestem przewodniczącym Komisji Edukacji, więc ja w tej chwili wypowiem się w tej kwestii, 

ponieważ na ostatniej komisji akurat nie było wszystkich członków, więc dlatego nie mogłem 

złożyć rezygnacji po prostu z funkcji przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury. stąd po prostu 

referuję teraz w ramach Komisji Edukacji. Także Komisja Edukacji i Kultury pozytywnie 

rozpatrzyła projekt uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego. Przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednomyślnie. 

 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Barbary w Magnuszewicach na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w ewidencji zabytków 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (19) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, 

Jarosław Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata 

Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar 

Wojtkowiak, Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

VI/51/24 

 

Ad. pkt. 8.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 2030. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej 

w systemie e-sesja. Załącznik nr 7 do protokołu. Poproszę o zabranie głosu pana Skarbnika, Pana 

Jacka Jędrzejaka.  

 

P. J. Jędrzejak Skarbnik Powiatu - Szanowni państwo, jeżeli chodzi o zmianę w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, dotyczą one roku 2024. Zarówno w załączniku nr 1, jak i w załączniku nr 

2 właśnie w tym roku bieżącym należy dokonać zmian, aby zachować zgodność budżetu z 

Wieloletnią Prognozą Finansową. Dziękuję. 
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Rozumiem, że 

nie ma. Poproszę o jeszcze opinię Komisji Budżetu. 

 



 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada Komisja Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - dziękuję. Przystępujemy do głosowania za pomocą 
urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto 

jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu 

brało udział 19 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta 

jednomyślnie. 

 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 

2024 - 2030. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (19) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, 

Jarosław Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata 

Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar 

Wojtkowiak, Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

VI/52/24 

 

Ad. pkt. 9.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 

r. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej w systemie e-sesja. Załącznik nr 8 do 

protokołu. Poproszę o zabranie głosu pana Skarbnika, Pana Jacka Jędrzejaka.  

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Szanowni państwo, jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, 

budżet powiatu na rok 2024 zwiększa się Po stronie dochodów i wydatków o tą samą wartość, to 

jest 49 466,57 zł. To są dochody, które nie były planowane w budżecie. Pojawiły się dodatkowe, 

nieprzewidziane wcześniej środki, które po stronie wydatków zostają do budżetu wprowadzone. 

Szczegółowo już omawiałem na poszczególnych komisjach, więc jeżeli są pytania, to bardzo 

proszę.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Ze strony państwa radnych są pytania 

odnośnie projektu uchwały. Rozumiem, że nie. Proszę o opinie Komisji.  

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada Komisja Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
 
P. M. Bierła Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 



 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Wysoka Rado Komisja Edukacji i Kultury pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Proszę o przegłosowanie w programie eSesja projektu uchwały. 

Dziękuję bardzo. Jednogłośnie 19 głosów za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (19) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, 

Jarosław Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata 

Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar 

Wojtkowiak, Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

VI/53/24 

 

Ad. pkt. 10.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Interpelacje i zapytania radnych. Między sesjami 

wpłynęła interpelacja radnej Elżbiety Kostki. Czy w dniu dzisiejszym ktoś z Państwa Radnych 

pragnie zabrać głos?  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Ja mam dwa pytania, jedno jest takie od mieszkańca. 

I faktycznie sprawdziłam, na stronie powiatu nie ma żadnych kontaktów do radnych. Są nasze 

nazwiska, nie ma adresów mailowych, one są przecież publiczne albo powinny być upublicznione. 

Jesteśmy jakby zobligowani wobec mieszkańców do tego, żeby być z nimi w kontakcie. A na 

stronie internetowej są tylko imiona i nazwiska i gdybyśmy mogli prosić o dołączenie adresów 

mailowych i druga... Tak, tak, ja mówię o służbowych, absolutnie. I też prośba do państwa radnych, 

bo ja też widziałam, że w poprzedniej kadencji, to była taka nietypowa kadencja, bo ona była w 

pandemii, ale jeden radny miał dyżury. I też o to spytał mnie jeden z mieszkańców, więc gdybyśmy 

się zastanowili, czy to ma sens wrócić do opcji dyżurów gdzieś tu w starostwie, bo to też się 
pojawiło takie pytanie. Panie radny, pan na pewno chciałby dyżurować. 
 

P. M. Stolecki, Starosta - Ja myślę, panie Gosiu, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby gdzieś 
tam organizowania specjalnych dyżurów, bo tak naprawdę nasi radni aktywnie działają na swoim 

terenie i dzisiaj możliwość dostępu czy uzyskania kontaktu do każdego z poszczególnych radnych 

jest na tyle łatwy, że lepiej czasami zadzwonić, czy przez messenger się skontaktować, umówić na 

jakieś spotkanie. Wiem sam na moim przykładzie, że tak funkcjonuje. Jeżeli jest jakaś potrzeba, 

no to wtedy wsiadam w samochód, podjeżdżam i z mieszkańcem dyskutuję, czy czasami też w 

domu kogoś ugoszczę, jak jest jakiś ważny temat i porozmawiam. A myślę, że tutaj wtedy to jednak 

jest trochę... No komplikuje gdzieś tam każdemu to życie czy prywatne, służbowe no i pracę 
urzędu, ponieważ no też mamy do piętnastej urząd otwarty. Później byłby problem, żeby ktoś z 

pracowników musiał specjalnie zostać i pilnować tego naszego radnego tutaj na tym dyżurze. 

Dziękuję bardzo. 



 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - dziękuję, no ale no bo chwilowo nie ma, jak się z nami 

skontaktować. Jeśli Tak, ja bym prosiła o podanie maili i być może nawet numerów telefonu. Ja 

oczywiście swój, ja sobie... Tak, ja... po to dostaliśmy diety, żeby może sobie nawet kupić na 

prepay'u jeden numer ekstra, żeby on był dla mieszkańców. Taka jest moja sugestia. Tak. Przez 

biuro rady to się można kontaktować z radnymi, nie? Bo to chyba jest taka możliwość, nie? Czy 

taką informację tam podać, że w celu umówienia się z konkretnym dobra tak, żeby ten kontakt, no 

bo jakby dłuższą dyskusję prowadziłam z jednym z mieszkańców właśnie na ten temat, że chciał 

się skontaktować z konkretną osobą i był z tym problem.  

 

P. M. Pyrzyk, radca prawny - jeżeli można odnośnie pani pytania, to chciałam powiedzieć, że 

każdy radny musi wyrazić zgodę na piśmie, tak, że to tak nie jest, że będzie. Dlatego apeluję do 

kolegów radnych. Kwestia formalna, najpierw zgoda, a później ewentualne udostępnienie danych. 

Dziękuję.  
 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Adresu służbowego nie, bo dostaliśmy je. Adresy 

służbowe są... Mailowe adresy służbowe są adresami służbowymi. Powinniśmy to ujawnić, to 

chyba niepodlega.  

 

P. M. Pyrzyk, radca prawny - Zgoda musi być. Dziękuję bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, ja myślę, że najlepszym rozwiązaniem 

jest poprzez Biuro Rady. Biuro Rady cały czas pracuje, nie ma żadnego problemu, żeby ułatwić 
kontakt z obojętnie jakim radnym. Przepraszam, że mówię obojętnie, ale mówię, że nie adresuję 
do nikogo w tej chwili, ale mówię, nie ma żadnego problemu, żeby taki kontakt nawiązać. Zresztą 
sam po prostu mam takie potwierdzenie, że tutaj poprzez Biuro Rady wszystko praktycznie rzecz 

biorąc, te kontakty są załatwiane. Także myślę, że na pewno będzie to wielkie ułatwienie. Proszę 
bardzo, panie Karolu.  

 

Radny K. Matuszak - Ja chciałem powiedzieć pani gościu, że jeżeli ktoś chce mieć dyżur, to nie 

ma problemu, mi się wydaje. Myśmy tak to kiedyś robili, że po prostu kto chciał, to sobie tam 

wyznaczył dwie godziny. Jest taki pokój radnych i tak to funkcjonowało. No to znaczy 

funkcjonowało, ale nie było aż takiego zainteresowania. Nie, zainteresowanie, no nie, tylko ja 

mówię, że to, jak ktoś chce, to tam tylko to trzeba, to się tam, myśmy to jakoś to, nawet w gazecie 

tam, każdy sobie tam jakoś, że o tych godzinach przyjmuje co tydzień i to jest jego jakby, no 

sprawa, no nie ma problemu. Myśmy tam się, no chce, jak ktoś chce, to nie ma problemu.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - To znaczy, proszę państwa, ja myślę, że pomysłów może 

być dużo, ale skupmy się na razie na Biurze Rady, bo to będzie najłatwiejszy i najbardziej prosty 

kontakt, jeśli chodzi o poszczególnych radnych.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - To jest bardzo dobry pomysł, ja mam prośbę jeszcze o 

to, no bo mówię, odbyłam piętnastominutową rozmowę z panem, który wyłuszczył mi sprawę, że 

no trudno, panią spotkałem, ale nie mam numeru i no nieważne. Ale gdyby w powiatowym tej 



 

gazetce też się pojawiła informacja, że można znaleźć na stronie internetowej, to by bardzo 

ułatwiło, a przez biuro rady to jest bardzo dobry pomysł, nie? Oczywiście. No, dziękuję.  
 

P. K. Szymkowiak, Wicestarosta - żeby to uporządkować, to poprosimy Biuro Rady, a w ogóle 

żeby wysłać do wszystkich radnych takie zapytanie o zgodę o umieszczenie danych takich 

oficjalnych. No i drugie pytanie będzie, czy radny wyraża chęci na dyżurowanie, ale też prosiłabym 

państwa o to, żeby te dyżury były naprawdę w godzinach pracy urzędu, bo to naprawdę po tym jest 

problem. No ten urząd trzeba zamknąć, tak, są alarmy i tu byłoby rzeczywiście problemowe, także 

proszę o taką informację do państwa radnych, żeby ta informacja zwrotna tak nie była z powrotem 

dla naszej informacji. Dziękuję bardzo. 

 

Radna E. Regulska - z kolegą Grzegorzem Gajewskim właśnie wprowadziliśmy sobie taki dyżur, 

że tak powiem sami w Witaszycach. Także przyjmujemy, że tak powiem w każdy czwartek ostatni 

miesiąca od godziny 18, taka mała godzinka dla mieszkańców, bo jestem też w Radzie Sołeckiej, 

także gdzieś mnie to obliguje do tego typu spotkań. Dziękuję bardzo za informację. Dziękuję 
bardzo. 

 

Ad. pkt. 11.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny J. Dutkiewicz – Ja bym chciał tutaj dzisiaj podziękować panu staroście za obecność przy 

oficjalnym podpisywaniu umów o pracę z pracownikami młodocianymi w Cechu. Było tych 

kandydatów do pierwszego roku jest 122. Wspólnie otworzyliśmy Jarocińskie Centrum na nowo, 

które ożyło i... Panie Starosto, dziękuję za obecność. Wszyscy byli zadowoleni i mamy kolejnych 

uczniów 122. Dziękuję bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, ja bym zachęcał do obejrzenia 

prezentacji, którą pan Jacek Dudkiewicz przedstawił na Komisji Edukacji i Kultury, bo to jest w 

załączonych materiałach oczywiście sesyjnych. Można sobie zobaczyć i wtedy można popatrzeć, 
jaka jest skala, jeśli chodzi o uczniów zdobywających właśnie praktyczną naukę zawodu 

u rzemieślników na terenie powiatu jarocińskiego. A uczniowie są nie tylko z powiatu 

jarocińskiego, bo także z ościennych, a przede wszystkim tutaj z gminy Nowe Miasto akurat bardzo 

dużo. Także ciekawa informacja, zachęcam do obejrzenia. 

 

Ad. pkt. 12.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. pkt. 13.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Komunikaty.Proszę państwa, przypominam, że w 

najbliższą niedzielę odbędą się dożynki w Goli. Państwo, myślę, że wszyscy otrzymali zaproszenia, 

także tylko w ramach tego komunikatu przekazuję państwu tą informację, że oczywiście państwo 

mogą być i są zaproszeni po prostu i ta bytność byłaby mile widziana.  



 

P. M. Stolecki, Starosta - Jeszcze, szanowni państwo, w sobotę mamy bardzo ważną uroczystość, 
ponieważ siedem dziesięciopięciolecie istnienia ma nasz Dom Dziecka w Górze, także również 
serdecznie państwa zapraszam. Uroczystość zaczyna się o piętnastej, ale o czternastej. Tak jest. 

Poprzedzają msza święta w Kościele w Górze. Ponadto zapraszam jutro do uczestniczenia w mszy 

w Kościele świętego Marcina. To mamy jutro Dzień Solidarności i Wolności, także jak co roku 

spotykamy się na mszy, kto z państwa radnych będzie miał ochotę z nami uczestniczyć i złożyć 
symbolicznie wieniec? Serdecznie zapraszam. Dziękuję bardzo, proszę.  
 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Przepraszam, takie powinnam wcześniej. Wnioski do 

budżetu powiatu składane przez mieszkańców. Nie mogłam znaleźć informacji na stronie 

internetowej. Do kiedy i gdzie znajdę formularz?  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Do końca września zawsze.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - A formularz jest na stronie?  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Jest na stronie, można pobrać. Okej, dziękuję. Dziękuję. 
Czy jeszcze w ramach punktu komunikaty są jeszcze? Proszę bardzo.  

 

P. K. Szymkowiak, Wicestarosta - ponieważ pan dyrektor Domu Dziecka prosił tutaj o pytanie 

do państwa radnych, kto się wybiera w sobotę, ponieważ pewnie pan dyrektor chce nas tam gdzieś 
tam pewnie ugościć. Chciałbym wiedzieć, ile osób będzie, bo to też pewnie jest tak logistycznie 

dla niego taka informacja dosyć ważna. Także gdybyście państwo radni mogli się, nie wiem, czy 

teraz określić, czy ewentualnie dzisiaj do końca dnia? Proszę. No tak do pani Angeliki, ale nie 

wszyscy radni się odezwali. Nie wszyscy radni tutaj deklaracje złożyli, także prosiłabym państwa 

radnych o ewentualną deklarację, kto będzie w sobotę o godzinie piętnastej w domu dziecka na 

uroczystościach. Proszę bardzo, panie Janku dwa tak. To ręka do góry, kto będzie? Dobrze. 

Dziękuję bardzo 

 

Ad. pkt. 14.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - bardzo państwu serdecznie dziękuję za udział 

w dzisiejszej sesji. Życzę miłego popołudnia. Bo dzień jest jeszcze krótki. Zamykam obrady VI 

Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji o godz. 14.30 
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